



UNTO YOU A SAVIOR IS BORN

Christmas Service
Buddy Owens
December 21–22, 2024

“Today in the town of David a Savior has been born to you; he is Christ the Lord.”
Luke 2:11 (NIV84)

“[Mary] will give birth to a son, and you are to give him the name Jesus, because he will save his people from their sins.”
Matthew 1:21 (NIV)

JESUS’ NAME MEANS _____.

“There is salvation in no one else! Under all heaven there is no other name for men to call upon to save them.”
Acts 4:12 (TLB)

“Since we have been made right in God’s sight by the blood of Christ, he will certainly save us from God’s condemnation.”
Romans 5:9 (NLT)

HOW DOES JESUS SAVE ME?

1. Jesus gives me a fresh start with God.

“...Everyone who believes in him receives forgiveness of sins through his name.”
Acts 10:43 (NIV)

“I will forgive their wickedness, and I will never again remember their sins.”
Hebrews 8:12 (NLT)

“Anyone who belongs to Christ has become a new person. The old life is gone; a new life has begun!”
2 Corinthians 5:17 (NLT)

2. Jesus gives me room to _____.

“Come to me, all you who are weary and burdened, and I will give you rest.”
Matthew 11:28 (NIV)

3. Jesus turns my scarcity into _____.

“My God will meet all your needs according to his glorious riches in Christ Jesus.”
Philippians 4:19 (NIV84)

4. Jesus gives me strength to _____.

“I can do all things through Christ who strengthens me.”
Philippians 4:13 (NKJV)

5. Jesus gives me _____ from distress.

“We were under great pressure, far beyond our ability to endure, so that we despaired even of life. Indeed, in our hearts we felt the sentence of death. But this happened that we might not rely on ourselves but on God, who raises the dead. He has delivered us... [and on] him we have set our hope that he will continue to deliver us.”
2 Corinthians 1:8-10 (NIV84)

“I have come in order that you might have life—life in all its fullness.”
John 10:10 (GNB)

“Whoever calls on the name of the Lord shall be saved.”
Romans 10:13 (NKJV)

“He is able to save completely those who come to God through him...”
Hebrews 7:25 (NIV)

Take your next steps!



1. Savior 2. breathe 3. sufficiency
4. overcome 5. freedom



救主為你而生

聖誕節崇拜

歐巴迪

2024 年 12 月 21-22 日

「因今天在大衛的城裏，為你們生了救主，就是主基督。」

路加福音 2:11 (和合本)

「她將要生一個兒子，你要給他起名叫耶穌，因他要將自己的百姓從罪惡裏救出來。」

馬太福音 1:21 (和合本)

耶穌的意思是「_____」

「除他以外，別無拯救！普天之下，上帝沒有賜下別的名，使我們可以靠着得救。」

使徒行傳 4:12 (新普及譯本)

「現在我們既靠着他的血稱義，就更要藉着他免去神的忿怒。」

羅馬書 5:9 (和合本)

耶穌如何拯救我？

1. 耶穌賜我與上帝一個新的開始

「凡信他的人，必因他的名得蒙赦罪。」

使徒行傳 10:43 (和合本)

「我要赦免他們的惡行，絕不再記住他們的罪。」

希伯來書 8:12 (新普及譯本)

「凡屬基督的人都已經成為新人，舊生命過去了，新生命已經開始！」

哥林多後書 5:17 (新普及譯本)

2. 耶穌給我_____的空間

「凡勞苦擔重擔的人，可以到我這裏來，我就使你們得安息。」

馬太福音 11:28 (和合本)

3. 耶穌將我的缺乏轉為_____

「我的神必照他在基督耶穌裡榮耀的豐富，滿足你們的一切需要。」

腓立比書 4:19 (新譯本)

4. 耶穌給我_____的力量

「因為藉着那賜給我力量的基督，我凡事都能做。」

腓立比書 4:13 (新普及譯本)

5. 耶穌讓我_____苦惱

「我們被壓太重，力不能勝，甚至連活命的指望都絕了。自己心裏也斷定是必死的，叫我們不靠自己，只靠叫死人復活的神。他曾救我們，並且我們指望他將來還要救我們。」

哥林多後書 1:8-10 (和合本)

「但我來，是要給羊生命，而且是豐盛滿足的生命。」

約翰福音 10:10 (新普及譯本)

「所有呼求上主之名的都要得救。」

羅馬書 10:13 (新普及譯本)

「凡靠着祂進到神面前的人，祂都能拯救到底。」

希伯來書 7:25 (和合本)

踏出你的下一步！



1. 救主 2. 喘息 3. 充足 4. 克服 5. 脫離